
 

 
 

ГІРСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БОРИСПІЛЬСЬКОГО РАЙОНУ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

  

ПРОТОКОЛ 6 

засідання постійної комісії з питань дотримання законності, запобігання корупції, 

депутатської діяльності, етики та регламенту 

 

20 лютого 2024 року                                                                                      с. Гора 

 

Початок засідання - 14:10 

Кінець засідання - 16:30 

 

 

Присутні члени комісії: Яременко С.В. (голова комісії), Бідненко Т.В. (секретар 

комісії), Мамедов Р.А., Хоменко Л.В. 

 

Запрошені: Шершень Л.Ф. (секретар ради), Дашивець М.Г. (директор КП 

«Горянин»), Давидок С.О. (начальниквідділу культури, спорту та інформування.   

Степаненко Є.М. (в. о. начальника відділу правового та кадрового забезпечення) – 

відсутній у зв’язку з відпусткою.  

 

Присутні: Дмитрів, Р.М., Карасевич О.В., Галач А.А., Гуменюк Т.С., Коссаківська 

А.С.,  Ничик О.О., Карбовський Д.Г., Давидок С.О., Чабан О.В., Плахотнюк О.М., 

Баркова Л.В., Біленький О., Болгов І.В., Короткий Р.В.,  

 

СЛУХАЛИ: Дмитріва Р.М. промову про відповідальність та політичну складову в 

діяльності ради та необхідність аналізу і висновків діяльності. Також про те, що 

депутати не мають належної компетенції для оцінки роботи керівників виконавчих 

органів та намагаються знайти прогалини в роботі апарату сільської ради, 

вимагаючи надати аналіз звіту та цим скористатись для критики. Запропонував 

натомість надати пропозиції щодо покращення роботи апарату ради, надання 

звітності та визначити критерії оцінки діяльності.  

Мамедов Р.А. зауважив на необхідність звертати увагу на первопричини проблем. 

Дмитрів Р.М. повідомив, що за утримання укриття Гірського ліцею відповідає його 

директор. Яременко С.В. зауважив про неналагоджений  механізм співпраці між 

постійними комісіями ради та виконавчими органами в частині розгляду 

рекомендацій комісій та надання документів для роботи комісій. Галач А.А. 

наголосив на неприпустимість спілкування мовою ворожнечі та запропонував 

повернутись до розгляду порядку денного. Болгов І.В. звернув увагу на те, що саме 

начальником управління гуманітарного розвитку  забезпечується створення умов 

для здобуття громадянами дошкільної, повної загальної середньої та позашкільної 

освіти.   

Мамедов Р.А. наголосив на стратегічному баченні в діяльності органів місцевого 



самоврядування. Яременко С.В. запропонував сільському голові видати 

розпорядження про формування робочої групи по напрацюванню Плану реалізації 

Стратегії розвитку громади. Дмитрів Р.М. повідомив, що не пізніше наступного 

тижня буде видано таке розпорядження.   

 

СЛУХАЛИ: обговорили проєкт порядку денного засідання: 

1. Про затвердження звіту за 2023 рік «Про виконання бюджету Гірської сільської 

територіальної громади». 

2. Про утримання укриття в Гірському ліцеї. 

3. Про розгляд звернень громадян. 

4. Про погодження умов кредитного договору. 

5. Про замовлення проектної документації за проєктом «Реконструкція системи 

газопостачання топкової Мартусівської початкової школи філії Ревненського ліцею 

Гірської сільської ради за адресою: вул. Бориспільська, 7, с. Мартусівка 

Бориспільського району Київської області». 

6. Про замовлення проектної документації за проєктом «Реконструкція ділянки 

ЛЕП-10 кВ Л-28 «Мартусівка» з винесенням за межі земельної ділянки кадастровим 

№3220885001:02:001:0805 Бориспільського району Київської області». 

7. Про замовлення корегування проектно - кошторисної документації на 

«Будівництво пожежного посту модульно-контейнерного типу на вул. Центральна, 

буд. 17 А у с. Гора, Бориспільського району, Київської області. Коригування 2».  

8. Про внесення змін до складу постійних комісій Гірської сільської ради VІІІ 

скликання. 

9. Про затвердження Програми профілактики правопорушень та забезпечення 

публічної безпеки на території Гірської сільської територіальної громади. 

10. Про затвердження Програми пожежно-рятувального підрозділу для забезпечення 

місцевої пожежної охорони. 

11. Про затвердження Програми муніципальної охорони. 

12. Про затвердження Програми підтримки діяльності органів виконавчої влади 

Бориспільського району Київської області на 2024 рік. 

Внесли пропозиції додати в порядок денний питання: 

Бідненко Т.В. - Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-4, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний: 

1. Про затвердження звіту за 2023 рік «Про виконання бюджету Гірської сільської 

територіальної громади». 

2. Про утримання укриття в Гірському ліцеї. 

3. Про розгляд звернень громадян. 

4. Про погодження умов кредитного договору. 

5. Про замовлення проектної документації за проєктом «Реконструкція системи 

газопостачання топкової Мартусівської початкової школи філії Ревненського ліцею 

Гірської сільської ради за адресою: вул. Бориспільська, 7, с. Мартусівка 

Бориспільського району Київської області». 

6. Про замовлення проектної документації за проєктом «Реконструкція ділянки 

ЛЕП-10 кВ Л-28 «Мартусівка» з винесенням за межі земельної ділянки кадастровим 

№3220885001:02:001:0805 Бориспільського району Київської області». 

7. Про замовлення корегування проектно - кошторисної документації на 



«Будівництво пожежного посту модульно-контейнерного типу на вул. Центральна, 

буд. 17 А у с. Гора, Бориспільського району, Київської області. Коригування 2».  

8. Про внесення змін до складу постійних комісій Гірської сільської ради VІІІ 

скликання. 

9. Про затвердження Програми профілактики правопорушень та забезпечення 

публічної безпеки на території Гірської сільської територіальної громади. 

10. Про затвердження Програми пожежно-рятувального підрозділу для забезпечення 

місцевої пожежної охорони. 

11. Про затвердження Програми муніципальної охорони. 

12. Про затвердження Програми підтримки діяльності органів виконавчої влади 

Бориспільського району Київської області на 2024 рік. 

13. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

 

 

1. Про затвердження звіту за 2023 рік «Про виконання бюджету Гірської сільської 

територіальної громади». 

 

СЛУХАЛИ: з огляду на те, що виконавчі органи ради надіслали пояснення до 

аудиторського звіту перед засіданням комісії, головуючий запропонував залишити 

питання на довивчення.  

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-4, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: залишити питання на довивчення. 

 

2. Про утримання укриття в Гірському ліцеї. 

 

СЛУХАЛИ: Плахотнюк О.М. повідомила про вжиті заходи щодо забезпечення 

теплового режиму в укритті Гірського ліцею: в кінці січня завершили монтаж 

теплового обладнання (не гріє повітря і одяг, а лише тіло) , зробили двері в туалети, 

загерметизували монтажною піною щілини та в результаті вжитих заходів 

максимальна температура в укритті на рівні 6-6,5 град а при перебуванні в укритті 

дітей температура вища. Яременко С.В. звернів увагу на те, що в супереч 

антикорупційному законодавству посадовими особами не надані відповіді на запити 

на отримання публічної інформації (№7-02-12-24 від 13.02.2024 та №8-02-12-24 від 

16.02.2024) та наголосив на відповідальності за ненадання відповідей. Головуючий 

запропонував рекомендувати виконавчим органам ради надати розпорядження 

Гірського сільського голови щодо проведення службового розслідування стосовно 

керівників виконавчих органів ради, які допустили недодержання вимог 

законодавства в частині доступу до публічної інформації відповідно до ЗУ "Про 

доступ до публічної інформації" (включно із запитами). Також запропонував 

рекомендувати виконавчим органам ради надати паспорт безпеки Гірського ліцею, 

рішення виконавчого комітету Гірської сільської ради, яким обумовлено 

використання підвального приміщення новобудови школи як укриття Гірського 

ліцею, розпорядчі документи (рішення, розпорядження, накази тощо) про початок та 

організацію поточного навчального року в Гірському ліцеї. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-1, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ:  

- рекомендувати виконавчим органам ради  надати розпорядження Гірського 

сільського голови щодо проведення службового розслідування стосовно керівників 



виконавчих органів ради, які допустили недодержання вимог законодавства в 

частині доступу до публічної інформації відповідно до ЗУ "Про доступ до публічної 

інформації" (включно із запитами);  

- рекомендувати виконавчим органам ради надати паспорт безпеки Гірського ліцею, 

рішення виконавчого комітету Гірської сільської ради, яким обумовлено 

використання підвального приміщення новобудови школи як укриття Гірського 

ліцею, розпорядчі документи (рішення, розпорядження, накази тощо) про початок та 

організацію поточного навчального року в Гірському ліцеї. 

 

3. Про розгляд звернень громадян. 

 

СЛУХАЛИ: Хоменко Л.В. запропонував розглянути звернення голови організації 

ГО «Громадський контроль. Відкритість. Прозорість. Підзвітність» в присутності 

заявника та перенести розгляд питання. Яременко С.В. запропонував: 

- рекомендувати директору КП «Горянин» надати вичерпний перелік публічної 

інформації, яка підлягає оприлюдненню на сайті комунального підприємства та 

перелік інформації, яка вже оприлюднена.    

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-4, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати директору КП «Горянин» надати вичерпний перелік 

публічної інформації, яка підлягає оприлюдненню на сайті комунального 

підприємства та перелік інформації, яка вже оприлюднена.- 

- рекомендувати керівникам виконавчих органів здійснити моніторинг 

профільного законодавства України щодо інформації, яка підлягає 

оприлюдненню та надати вичерпний перелік публічної інформації, яка підлягає 

оприлюдненню та перелік інформації, яка вже оприлюднена в десятиденний 

термін в письмовому вигляді. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-4, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати керівникам виконавчих органів здійснити моніторинг 

профільного законодавства України щодо інформації, яка підлягає оприлюдненню 

та надати вичерпний перелік публічної інформації, яка підлягає оприлюдненню та 

перелік інформації, яка вже оприлюднена в десятиденний термін в письмовому 

вигляді. 

 

4. Про погодження умов кредитного договору. 

 

СЛУХАЛИ: Коссаківську А.С. про необхідність погодження умов кредитного 

договору комісією відповідно до рішення ради. Болгов І.В. запропонував після 

підписання договору розглянути можливість скористатись програмою 

відшкодування кредитів ЄБРР. Яременко С.В. зауважив, що на опрацювання 

комісією надано шаблон договору та запропонував попередньо погодити з 

обов’язковим поданням підготовленого договору на остаточне погодження в 

оперативному порядку. Обговорили встановлення трекерів на комунальну техніку та 

запропонували директору КП «Горянин» надати розрахунки по встановленню 

такого обладнання на наступну комісію. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-1, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: попередньо погодити з обов’язковим поданням підготовленого 

договору на остаточне погодження в оперативному порядку та надати розрахунки по 

встановленню трекерів на комунальну техніку. 



 

5. Про замовлення проектної документації за проєктом «Реконструкція системи 

газопостачання топкової Мартусівської початкової школи філії Ревненського ліцею 

Гірської сільської ради за адресою: вул. Бориспільська, 7, с. Мартусівка 

Бориспільського району Київської області». 

 

СЛУХАЛИ: Яременко С.В. зауважив на те, що на опрацювання комісією надано 

розрахунок максимальної витрати теплоти на опалення дитячого садочку, ФАП, 

адмінприміщення та проектованого протирадіаційного укриття та запропонував 

рекомендувати провести закупівлю послуг з виготовлення ПКД на очікувану 

вартість.   

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-1, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати провести закупівлю послуг з виготовлення ПКД на 

очікувану вартість. 

 

6. Про замовлення проектної документації за проєктом «Реконструкція ділянки 

ЛЕП-10 кВ Л-28 «Мартусівка» з винесенням за межі земельної ділянки кадастровим 

№3220885001:02:001:0805 Бориспільського району Київської області». 

 

СЛУХАЛИ: Яременко С.В. доповів про комерційні пропозиції надані на комісію з 

даного питання та запропонував рекомендувати провести допорогову закупівлю. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"- 2, "Проти"-0, "Утримався"-2, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: розглянули питання. 

 

7. Про замовлення корегування проектно - кошторисної документації на 

«Будівництво пожежного посту модульно-контейнерного типу на вул. Центральна, 

буд. 17 А у с. Гора, Бориспільського району, Київської області. Коригування 2».  

 

СЛУХАЛИ: головуючий запропонував відкласти розгляд питання до надання 

переліку технічних рішень, які призвели до необхідності коригування. 

ВИРІШИЛИ: відкласти розгляд питання до надання переліку технічних рішень, які 

призвели до необхідності коригування. 

 

8. Про внесення змін до складу постійних комісій Гірської сільської ради VІІІ 

скликання. 

 

СЛУХАЛИ: Шершень Л.Ф. доповіла по проєкту рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-2, "Проти"-0, "Утримався"-2, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: розглянули питання. 

 

 

Після процедурного голосування, Яременко С.В. оголосив перерву в засіданні 

комісії до 15-ї години 21 лютого 2024р. 

 

 

 

          Голова комісії                                                                Сергій ЯРЕМЕНКО  


